
Vážení spoluobčané, 
     čtyři roky uplynuly velice rychle, blíží 
se konec volebního období a patřilo by se 
zhodnotit práci  volených orgánů města – 
starosty, rady a zastupitelstva. Obrazem 
hodnocení z hlediska občanů budou vý-
sledky voleb, ale dovolte mi, abych 
z mého pohledu připomenul nejvýznam-
nější akce, které se podařilo realizovat  
během našeho čtyřletého působení.  
     Rada města zasedala 86x  a uskuteční 
se 29 zasedání zastupitelstva města. 
V roce 2007 nás hned v lednu postihla 
vichřice, jejíž následky bylo třeba nepro-
dleně odstranit a náprava trvala několik 
dní. Škody na majetku města (bez lesních 
porostů) byly vyčísleny na 72 tis. Kč.  
Podařilo se realizovat plynofikaci kotelny 
ve škole s nákladem 1,6 mil. Kč, výměna 
zasklení schodiště ve škole 200 tis. Kč, 
protipovodňový zátaras u domu čp. 51 
v hodnotě 240 tis. Kč a oprava komunika-
ce v Zářečí a K Husinci  za 1,1 mil. Kč. 
Na jmenované akce jsme získali dotace 
v celkové hodnotě  1,953 mil. Kč. 
     V roce 2008 bylo největší akcí dokon-
čení technické infrastruktury na staveb-
ním obvodu v hodnotě 2,6 mil. Kč, které 
mělo být provedeno již v roce 2005. Byla 
realizována generální oprava vodojemu a 
výměna jeho vnitřního zařízení v hodnotě 
1,1 mil. Kč. Podařilo se provést opravu 
fasády na školní tělocvičně za 240 tis. Kč. 
Také na tyto akce se podařilo získat dota-
ce v celkové hodnotě 1,1 mil. Kč. V této 
částce jsou zahrnuty i příspěvky kraje na 
propagaci Alšova památníku, Alšovy dny 
a vybavení knihovny. 
      Rok 2009 začal pro město skoro apo-
kalypticky, protože finanční úřad  vymě-
řil  sankci  6 mil. Kč právě za pozdní do-
končení stavebního obvodu. Tuto situaci 
se podařilo zvládnout a přesvědčit pří-
slušné pracovníky  ministerstva financí, 
že to nebyla chyba současného zastupitel-
stva  a  ministrem financí nám tato pokuta 

byla prominuta. 
      Teprve potom jsme mohli žádat o 
další dotace na další rozvoj města a jeho 
částí. Začalo se s výměnou veřejného 
osvětlení v Lučkovicích v hodnotě 209 
tis. Kč a obdrželi jsme na ni dotaci 100 
tis. Kč. Dále jsme  získali dotaci 60 tis. 
Kč na Alšovy dny, 68 tis. Kč na zavedení 
služby Czech POINT. Po dvou neúspěš-
ných žádostech o dotace  z EÚ na opravu 
školy a školního areálu, byla naše žádost 
úspěšná a získali jsme příslib na částku 
10,5 mil. Kč na modernizaci školy. 
     Rok 2010 začal v očekávání podepsání 
smlouvy s regionální radou  na výše uve-
denou částku, aby oprava školy mohla 
začít, ale nastala doba netrpělivého čeká-
ní, protože došlo k policejnímu vyšetřo-
vání na regionální radě, která finance 
přiděluje, a nakonec nasta-
lo  přehodnocování všech žádostí.  Toto 
se řešilo až do konce září, protože nová 
vláda se svými úspornými opatřeními  
nebyla ochotna financovat spoluúčast na 
těchto projektech. Nyní je snad již situace 
vyřešena a můžeme konečně očekávat  
uzavření dlouho čekávané smlouvy a 
možnost realizace  projektu. 
      Mimo této akce jsme žádali o dotaci 
na modernizaci školního hřiště v MŠ a 
dovybavení tříd novým nábytkem. Zde 
jsme obdrželi dotaci 100 tis. Kč a tato 
akce se ještě realizuje.  Dalších 160 tis. 
Kč jsme získali na dokončení výměny 
veřejného osvětlení v Lučkovicích,  které 
je již v provozu. Na Alšovy dny jsme  
dostali příspěvek  20 tis. Kč a  58 tis. na 
počítačový program do knihovny. Největ-
ší akcí, která by měla být ještě letos do-
končena, je oprava některých komunikací  
v místních částech a odvodnění komuni-
kace v Miroticích. První část za 3,7 mil. 
Kč se již realizuje a město má tuto částku 
na účtu. Provádí se opravy části komuni-
kací v Bořicích, Lučkovicích a Radobyt-
cích.  Druhá, větší část bude započata až 
od ministerstva obdržíme na účet částku 

10,9 mil. Kč, což je částka za opravu ko-
munikace  Lučkovice- Výšice,  Stráž – 
Strážovice  a opravu kanalizace v Zářečí. 
Věřím, že toto vše se podaří  do zimních 
měsíců dokončit ke spokojenosti občanů . 
      Významným pomocníkem v řešení 
úklidu a různých oprav v obcích bylo 
organizování veřejně prospěšných prací. 
Zde patří velký dík Úřadu práce v Písku a 
Svazku obcí regionu Písecka, který nám 
umožnil zaměstnat pracovníky na tyto 
práce a veškeré náklady byly hrazeny 
z dotace  ÚP. 
      Toto je výčet nejvýznamnějších akcí, 
které se podařilo realizovat mimo každo-
denní práce v životě města i částí. Cel-
kem se na dotacích mimo rozpočet  poda-
řilo za čtyři roky získat částku 24 mil. 
Kč, která byla využita pro město a naše 
dílčí části. Je mi jasné, že v naši práci 
zůstala řada nedořešených úkolů, mnoha 
žádostem a přáním občanů nebylo vyho-
věno a ne každý občan byl s prací vedení 
města spokojen. Mohu však prohlásit, že 
rozhodování rady města i zastupitelstva 
byla prováděna s pocitem velké odpověd-
nosti s cílem dosáhnout nejlepšího mož-
ného řešení. Jsem velice rád, že docháze-
lo ke shodě bez ohledu na politické usku-
pení, ke kterému daný zastupitel patřil. A 
asi nejsložitější a nejnevděčnější bylo 
řešení bytové otázky, protože možnost 
přidělení bytů byla omezená a všem 
oprávněným žádostem nebylo možno 
vyhovět. 
      Závěrem mi dovolte, abych poděko-
val všem zastupitelům a občanům, kteří 
aktivně přistupovali k řešení každoden-
ních problémů v životě města a jeho částí. 
Zůstalo ještě mnoho problémů a úkolů, 
které je nutno urychleně řešit, protože rok 
2013 je velice blízko a nastane pro naší 
republiku konec možností čerpání dotací 
z EÚ. Tím samozřejmě klesne také objem 
dotací státních i krajských. Čtyři roky 
jsou v životě obce velmi krátká doba. 
                     Pokračování na str. 2 
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Jen doba přípravy stavebních dokladů se 
měří v měsících i letech, proto bych chtěl 
pokračovat i v dalším volebním období 
v započaté práci. Je před námi vybudová-
ní čističky, dokončení modernizace školy, 
v místních částech další opravy komuni-
kací, výměny veřejného osvětlení a popř. 

zavedení vodovodu, schválení územního 
plánu pro další období, úprava náměstí a 
vybudování autobusové zastávky, dokon-
čení stavebního obvodu  II, úpravy Za-
hradní ulice a jeví se žádoucí výstavba 
domu s pečovatelskou službou. Všechny 
tyto úkoly a plány nebude možné splnit 
pouze z finančních zdrojů města a jejich 

uskutečnění je podmíněno přispěním stá-
tu. Z tohoto důvodu je třeba urychleně 
čerpat finanční prostředky z dotačních 
titulů,dokud jsou  pro to možnosti a v tom 
jsme byli, alespoň se domnívám, 
v minulém období úspěšní. 
                                              
                             M. Brunclík - starosta 
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 85. zasedání   RM  1.9. 2010  

 

Rada schválila :   
-zapůjčení lešení na opravu domu 
 čp. 8, 
-opravu fasády na domě čp. 8 a její 
 nátěr 
-pronájem části pozemku pí Hos- 
 pergrové u domu čp.  45, 
-záměr pronájmu nebytového  
 prostoru v domě čp.  48, 
-zvýšení nájemného v bytech 
 v majetku města o 5 % k 1. 1.  
 2011, 
-zajištění stavebního dozoru na 
 připravovaných opravách komu- 
 nikací, 
-dodavatele vybavení na dětské  
 hřiště v MŠ (firma Dřevoartikl)  
 

projednala : 
-záležitost obnovy počítačového 
 vybavení odboru výstavby – před- 
 ložený návrh nebyl schválen, 
-stav domu čp. 75, kde  popelnico- 
 vý box je zdrojem výskytu obtíž- 
 ného hmyzu - po prověření na 
 místě bude zaujato stanovisko, 
-žádost o přidělení bytu, 
-problematiku materiálního vyba- 
 vení hasičských zásahových  
 jednotek a schválila dokoupení 
 nejnutnějšího vybavení, 
-závěry z kontrolního dne na R4 –  

 nepřevzetí objektů (most u Lán, 
 komunikace Lány, podchod atd.)  
 Byla dohodnuta schůzka na 11. 9.  
 2010. 
-projednala dotaz p. F. Kučery,  
 zda by bylo možné na p. č.  
 620//11 vybudovat zázemí pro 
 motoristy -  rada by tento záměr 
 podpořila, 
 

vzala na vědomí : 
-informaci o průběhu řízení o  
 vyklizení bytu v domě  čp. 75 
-informaci KÚ   o dotaci  296 tis 
 Kč na protiradonová opatření 
 v budově MŠ, 
-oznámení  JUDr. Končického o 
 uvolnění z funkce předsedy pře- 
 stupkové komise, 
-informaci o uvedení betonového 
 mostu do provozu, 
-rozhodnutí MěÚ o registraci kan- 
 didátek pro volby do ZM. 
 
86. zasedání   RM  22.9. 2010   
 

Rada schválila : 
-pronájem nebytového prostoru  
 v domě čp. 48,         
-dovybavení MŠ nábytkem 
 v hodnotě cca 18 000 Kč, 
-nákup ozdobných betonových 
 nádob před radnici, 
-příspěvek ČSOP Makov 2.000 
 Kč, 

-příspěvek na občerstvení členů 
 volebních komisí, 
-příspěvek na občerstvení  zastupi- 
 telů na závěrečném zasedání ZM, 
-nákup přívěsu za osobní automo- 
 bil pro potřeby SDH  Strážovice, 
-zakoupení popelnicového boxu 
 před dům čp. 75 
-úpravu platu dle nařízení vlády č. 
 222/10 průvodkyni v Alšově  
 památníku, 
-směnu bytu v domě čp. 51, 
-přidělení bytu v domě čp. 102, 
 

projednala : 
-záležitost další činnosti přestup- 
 kové komise  ( vypovědět smlou- 
 vy s obcemi, pro které vykonávala 
 PK agendu a požádat o vyřizování 
 agendy Písek), 
-zateplení štítu domu čp. 75, bude 
 se realizovat aby nedošlo 
 k porušení dotačních podmínek,  
-pořízení energetických průkazů 
 domů ve vlastnictví města ( výběr 
 ze tří nabídek) 
 

neschvaluje: 
-udělení souhlasu k poskytnutí 
 podnájmu bytu v domě  čp. 51, 
 

vzala na vědomí: 
-informaci o úpravě platu dle naří- 
 zení vlády č. 222/10 řízení o pra- 
 covníkům MÚ. 

TJ SOKOL MIROTICE 
ODDÍL STOLNÍHO  

TENISU 

POŘÁDÁ 23. 10. 2010  
TANEČNÍ ZÁBAVU SE 

SKUPINOU FLÁM 
ZAČÁTEK  20.00 HOD. 
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Sdružení nezávislých kandidátů 
„Chceme pokračovat v poctivé práci“ 

 
Kandidáti :  Mgr. Milan Brunclík , Miroslav Procházka, Bc. Radoslav Jonák, Petr Kučera, 
                    Martina Mikšíčková, Martin Maršík, Lenka  Tomešová, Jaromír Zemek,  
                    Marie Obermajerová, Miroslav Matuška,  Milan Suchánek, Kateřina Přibylová,  
                    Ing. Jan  Malát, Petr Zeithammel, Petr Mára. 
 
Co jsme již dokázali ? 
   Část kandidátů našeho volebního uskupení tvořila 1/3 stávajícího zastupitelstva a 4/5 rady města, proto můžeme vykázat 
   následující výsledky za uplynulé období : 
   Podařilo se realizovat 
      -plynofikaci kotelny ve škole s nákladem 1,6 mil. Kč,  
      -výměnu zasklení schodiště ve škole 200 tis. Kč,  
      -protipovodňový zátaras u domu čp. 51 v hodnotě 240 tis. Kč, 
      -opravu komunikace v Zářečí a K Husinci  za 1,1 mil. Kč.      
      -dokončení technické infrastruktury na stavebním obvodu v hodnotě 2,6 mil. Kč,  
      -generální opravu vodojemu a výměnu jeho vnitřního zařízení v hodnotě 1,1 mil. Kč.       
      -opravu fasády na školní tělocvičně za 240 tis. Kč. 
      -získání grantů na propagaci Alšova památníku, Alšovy dny a vybavení knihovny. 
      -dosažení prominutí sankce  6 mil. Kč za pozdní dokončení stavebního obvodu, 
      -I. etapu výměny veřejného osvětlení v Lučkovicích v hodnotě 209 tis. Kč a obdrželi jsme na ni dotaci 100 tis. Kč.  
      -získání dotace 60 tis. Kč na Alšovy dny, 68 tis. Kč na zavedení služby Czech POINT,  
      -příslib částky 10,5 mil. Kč z financí EU na modernizaci školy (řeší se v současné době), 
      -dotaci na modernizaci školního hřiště v MŠ a dovybavení tříd novým nábytkem (obdrželi jsme 100 tis. Kč a tato akce se  
        dokončuje).   
      -II. etapu výměny veřejného osvětlení v Lučkovicích, ( dotace 160 tis. Kč.), 
      -grant na Alšovy dny 20 tis. Kč a  58 tis. na počítačový program do knihovny, 
      -získání dotací na opravu komunikací ( I. část za 3,7 mil. Kč se již realizuje a provádí se opravy části komunikací v Bořicích, 
       Lučkovicích a Radobytcích,  II. část 10,9 mil. Kč, na opravu komunikace  Lučkovice- Výšice, Stráž – Strážovice  a opravu  
       kanalizace v Zářečí, vše by se mělo  do zimních měsíců dokončit ) 
     Poznámka  :  Celková výše získaných dotací v letech 2006 - 2010 činila 24 mil. Kč. 
 
 Náš program na roky 2010 - 2014 :  
                 1. Zajišťovat průběžně finanční prostředky na plynulý provoz města a částí. 
                 2. Snažit se maximálně využívat dotačních možností poskytovaných  krajem, státem i EU na realizaci plánovaných akcí, 
                     (vybudování čističky, dokončení modernizace školy, v místních částech další opravy komunikací, výměny  
                     veřejného osvětlení a popř. zavedení vodovodu,  úprava náměstí a vybudování  autobusové zastávky, dokončení   
                     stavebního obvodu  II, úpravy Zahradní ulice a  zvážit výstavbu domu s pečovatelskou službou)  
                 3. Pokračovat ve zveřejňování závěrů z jednání rady i zastupitelstva, aby nedocházelo ke zkreslování skutečností. 
                 4. Prohlubovat systém odpadového hospodářství – rozšířit třídění odpadu. 
                 5. Zajišťovat finančně provoz ZŠ a MŠ i přes přechodný úbytek žáků, který nese zvýšené náklady  na činnost těchto  
                     zařízení. 
                 6. Podpora místních podnikatelů 
                     -   v rámci zadávání veřejných zakázek  oslovovat  místní podnikatele,  
                     -   podporovat vytvoření  průmyslové zóny na našem území, 
                     -   podporovat vytváření  nových pracovních míst. 
                 7. Průběžně provádět 
                     - postupné opravy bytového fondu,   
                     - zvážit možnosti zateplení domů ve vlastnictví města. 
                 8. Pokračovat ve zřizování pracovních míst v rámci veřejně prospěšných prací. 
                 9. Podporovat rozvoj kulturního života v obci a navazovat na tradiční kulturní akce   (vánoční koncerty, Alšovy dny,  
                     Setkání loutek … ) 
               10. Podporovat v činnosti společenské organizace – zejména ty, které pracují s mládeží – v rozpočtu města vyčlenit  
                     prostředky na jejich podporu. 
 
Informace :   Z celkového počtu kandidátů  je pět kandidátů dosavadními zastupiteli,  
                      další tři byli zastupiteli v minulých  volebních obdobích,  
                       většina kandidátů má již zkušenosti s komunální politikou. 
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Vážení spoluobčané, 
 
 Jsou před námi opět nové volby do zastupitelstva našeho města, v nichž můžete svobod-
ně dát svůj hlas  kandidátům,  kteří slibují pracovat pro občany a ne pro své vlastní zájmy.  
 
 Zveme Vás proto ke komunálním volbám, které se konají 15. a 16. října 2010. 
 
V JEDNOTLIVÝCH OBLASTECH CHCEME DOCÍLIT: 
 
 
Městský úřad 

 musí být  pomocníkem a oporou všem občanům 
 zefektivnit práci městského úřadu 
 zlepšit přístup občanů k informacím a operativně      
 řešit jejich připomínky 
 

Životní prostředí 
naším cílem je, aby naše město a přidružené obce byly upravené a zásadně se změnil jejich vzhled 
změnit způsob údržby veřejné zeleně a prostranství 
přehodnotit stav odpadového hospodářství 

     
Školství 

vzdělání pokládáme za základ naší společnosti 
naší prioritou je moderně vybavená škola a její vzhled 
 

Finance 
udržovat městský rozpočet bez nadměrné zadluženosti 
dodržet stávající finanční závazky vůči jiným subjektům 
přehodnotit všechny investiční záměry s dopady na občany 
zabezpečit finanční a materiální prostředky na údržbu komunikací a chodníků během celého roku 
 

Investice 
budeme maximálně využívat zdroje mimo městský rozpočet / Jihočeský kraj, státní rozpočet, granty, 

apod./  
podpoříme  takové projekty, které budou sloužit široké veřejnosti 
 

Bydlení 
modernizovat a opravovat domy a byty v majetku města 
vyhledávat nové lokality pro výstavbu rodinných domů 
stanovit závazná kriteria pro přidělování městských bytů 
přehodnotit nájemní smlouvy tam, kde nájemník využívá byt k dalšímu pronájmu 
 

Kultura 
podporovat činnost zájmových organizací 
změnit náplň Alšových dnů 
 

Sociální péče 
držet se zásady, že všem lidem se má pomoci ve stáří, nemoci, nebo ve svízelných životních situacích 

 
Infrastruktura 

udržet stávající dopravní obslužnost 
zřídit přístřešky na autobusových zastávkách 
 

Volební program 
České strany sociálně demokratické 

V MIROTICÍCH 
pro komunální volby 2010  



O pouti v sobotu 27. srpna se v Miroti-
cích sešla opět po roce Superstará garda 
Mirotic, která stejně jako vloni vyzvala 
mirotické fotbalistky k přátelskému utká-
ní. Ve vzájemném duelu nechyběly vtip-
né situace, které byly způsobené přede-
vším podmáčeným terénem mirotického 
fotbalového hřiště Bahnice. Nakonec se 
však oba celky rozešly se smírným skóre 
3:3. V zápasu ovšem převlékl dres Jin-
dřich Kužel a s velkým odhodláním přišel 
na pomoc něžnému mirotickému pohlaví. 
SSG Mirotice - FK RŽ Mirotice 3:3 
Branky: Mansfeld 2, Miroslav Brejcha - 
Smrtová, Trpáková, Jirušová. 
Sestava Superstaré gardy: Grecman - Jiří 
Brejcha, Jiří Chocholouš, Kužel, Ureš, 
Lebeda, Petr Chocholouš, Miroslav Brej-
cha, Jaroslav Brejcha, Mansfeld. 
Sestava FK RŽ Mirotice: Dagmar Holá - 
Procházková, Vaňková, Grecmanová, 
Hřebejková - Vařenková, Řepková, Smr-
tová, Jirušová - Trpáková, Zbořilová. 
Střídaly: Pekárková, Nikola Holá, Žáko-
vá. 
                                        -didi- 
 

Na společném pozápasovém snímku zle-
va stojí Eva Řepková, Zita Vaňková, Eva 
Trpáková, Diana Procházková, Jiří Brej-
cha, Miroslav Brejcha, Jaroslav Brejcha, 
Jiří Chocholouš, Josef Lebeda, Jiří Ureš, 
Vladimír Mansfeld a Jindřich Kužel. Zle-
va v podřepu fanoušek Petr Hřebejk, 

Aneta Žáková, Romana Pekárková, Niko-
la Holá, Michaela Smrtová, Johana Hře-
bejková, Martina Grecmanová, Dagmar 
Holá, Linda Zbořilová, Markéta Vařenko-
vá, Iva Jirušová, Alois Grecman a Petr 
Chocholouš. 
                                   Foto Tomáš Řepka 
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   22. září 2010 začalo v tělocvičně Základní školy M. Alše v Miroticích 
   pravidelné cvičení pro ženy. Scházet se budeme každou středu od  
   19 – 20 hodin. Cvičení je vhodné i pro začátečníky. Na hodinu cvičení 
   si vezměte s sebou dostatečné množství pití, obuv do tělocvičny,  
   cvičební podložku. Podrobnější informace pro zájemce podá M.  Voka- 
   tá, tel.: 777267969, e-mail:dolejsimlyn@volny.cz, nebo na 
   www.mpaprsek.cz 
 

Fotbal - přátelsky 
Po roce opět zkušení exfotbalisté Mirotic versus ženy 

Sobota 2. října 10.00 přípravka
 Mirotice - Oslov 
Sobota 2. října 13.30 žáci 
 Záhoří - Mirotice 
Neděle 3. října 15.00 m u ž i  B
 Sepekov B- Mirotice 
Neděle 3. října 16:00 m u ž i  A
 Hradiště B - Mirotice 
      
Sobota 9. října 10:00 př í p r a v ka
 Mirotice - Písek B 
Sobota 9. října  13:30 ž á c i
 Mirovice - Mirotice 
Neděle 10. října 16:00 m u ž i  B
 Kestřany B - Mirotice 

Neděle 10. října 16:00 m u ž i  A
 Protivín B - Mirotice 
      
Sobota 16. října 13:00 př í p r a v k a
 Božetice - Mirotice 
Sobota 16. října 15:00 m u ž i  A
 Mirotice - Smetanova Lhota 
Neděle 17. října 13:30 žáci 
 Mirotice - Bernartice 
Neděle 17. října 15:00 m u ž i  B
 Mirotice - Smetanova Lhota B 
     
  
Sobota 23. října 12:30 žáci 
 Mirotice - Sepekov 

Sobota 23. října 15:30 m u ž i  B
 Putim - Mirotice 
Sobota 23. října 15:30 m u ž i  A
 Podolí II - Mirotice 
      
Sobota 30. října 10:00 př í p r a v ka
 Mirotice - Protivín 
Sobota 30. října 14:00 m u ž i  A
 Mirotice - FC ZVVZ Milevsko 
Neděle 31. října 12:00 žáci 
 Kovářov - Mirotice 
Neděle 31. října 14:00 m u ž i  B
 Mirotice - Hradišt ě C 
 

Rozpis fotbalových utkání FK Mirotice 
(tučně jsou označena domácí utkání) 
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ČERNÁ KRONIKA MIROTIC  

A L ÉTA  B Ě Ž Í  ,  V ÁŽE N Í . . .  
 

V měsíci říjnu se dožívají krásného věku tito naši spoluobčané: 
  

 
Věra Soralová, Mirotice 
Ludmila Nováková, Rakovické 
Chalupy 
Kateřina Stejskalová, Mirotice 
Jarmila Jačková, Mirotice 
Jan Akerman, Radobytce 
  
 
 
 
 
Srdečně blahopřejeme  a do dalších let přejeme hodně zdraví, štěstí a  
spokojenosti. 

     Město Mirotice 
 

3 8  4 7  1   

9   5     7 

 6    2  3  

6      2   

    9     

  5      8 

 9  7    1  

4     5   2 

  1  2 3  8 9 

5 4 3 9 1 7 6 2 8 

2 6 7 3 4 8 5 9 1 

1 9 8 2 5 6 4 3 7 

9 2 5 4 8 3 1 7 6 

7 3 1 5 6 2 9 8 4 

6 8 4 7 9 1 3 5 2 

8 5 9 1 7 4 2 6 3 

3 1 6 8 2 5 7 4 9 

4 7 2 6 3 9 8 1 5 

Nedodržel povolenou rychlost 
V pátek 27. srpna dopoledne si dopravní 
policisté posvítili na řidiče jedoucí po 
silnici první třídy číslo 4 v katastru obce 
Mirotice. Krátce před jedenáctou hodinou 
jim v síti uvízl řidič, který nedodržel nej-
vyšší povolenou rychlost.  
Policisté přestupek zadokumentovali a 
sepsali oznámení, další řešení je v kom-
petenci správního orgánu. 
 
Napadení mezi psi ze sousedství 
Čimeličtí policisté řeší od pátku 17. září 
podezření z přestupku, ke kterému mělo 
dojít v obci Stráž u Mirotic v sobotu 11. 
září. Kolem jedenácté hodiny zde pokou-
sal pes dalšího psa ze sousedství. Zřejmě 
nebyl dostatečně zajištěn. Čimeličtí poli-
cisté okolnosti případu prošetřují. 

 
Odmítl se podrobit dechové zkoušce 
Ve zkráceném přípravném trestním řízení 
řeší čimeličtí policisté případ ze soboty 
18. září. Půl hodiny po dvaadvacáté hodi-
ně přistihli dopravní policisté v Miroti-
cích za volantem osobního automobilu 
muže, z jehož chování pojali podezření, 
že je pod vlivem alkoholu. Řidič se ne-
podrobil dechové zkoušce, z lékařského 
vyšetření spojeného s odběrem krve se 
však podezření potvrdilo. Rozbor ukázal 
hodnotu přesahující jedno promile alko-
holu.  
Muž nyní čelí podezření ze spáchání pře-
činu ohrožení pod vlivem návykové lát-
ky. 
 
Odcizení motorové pily 

Škodu 15 tisíc korun způsobil pachatel, 
který kradl v obci Stráž u Mirotic. Využil 
volného přístupu do stodoly u domu a 
odcizil zde motorovou pilu značky Husq-
varna . 
Pila z objektu zmizela v době od ponděl-
ního poledne 20. září do desáté hodiny 
dopolední dne následujícího. 
Případ prošetřují čimeličtí policisté. 
                                                     -ki/didi- 
                  

Občanské sdružení  
Diakonie Broumov 

 

Vyhlašuje 
 

HUMANITÁRNÍ  
SBÍRKU 

 

⇒ Letního a zimního oblečení 
⇒ Lůžkovin,ručníků,utěrek, záclon 
⇒ Domácích potřeb-nádobí-funkční 
⇒ Peří, péřových a vatovaných přikrý-

vek,polštářů 
⇒ a dek 
⇒ Knihy 
            
 

VĚCI, které z ekologických důvodů VZÍT 
NEMŮŽEME : ledničky, televize, nábytek, 
počítače a dětské kočárky 
 
 

Sbírka se uskuteční ve Vašem městě 
 

dne :     6.  -  8. 10. 2010 
čas:      7.00  -  14.00 hod. 
místo:   RADNICE  -  PŘÍZEMÍ  
(knihovna) 
 
Věci prosíme zabalené do igelitových pytlů 
či krabic, aby se nepoškodily transportem 
 
 

Děkujeme za Vaši pomoc. 
 

Více na: www.diakoniebroumov.org 


